

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## Signering av protokoll 2-2025 250227

### Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll 2-2025\_250227.pdf

Storlek: 161527 byte

Hashvärde SHA256:

52ecae370b28655972b30175deaadf23cd3864780ceaa4f954c77c10164e33d2

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.*

*För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 2:

Roland Evert Backlund

Signerat med BankID 2025-02-28 19:37 Ref: 01954dd9-777e-7b14-bba3-7ec68af4596e

Ida Katarina Hedman

Signerat med BankID 2025-02-28 19:07 Ref: 01954dbd-a115-79d2-b925-d336ef5b5650



# SVENSKA BEAGLEKLUBBEN

Associerad med Svenska Kennelklubben

Svenska Beagleklubben

Org.nr 802403 – 6645

Protokoll

Art: Styrelsemöte nr 8 efter BF 2024 Tid: torsdag 27 februari kl 19,30

Plats: Via Teams

Närvarande:	Micael Algotsson	Ordförande
	Leif Festin Ledamot	V. ordförande
	Elisabeth Lewthwaite	Kassör
	Katarina Hedman	Sekreterare
	Madeleine Bäck	Ledamot
	Folke Johansson	Ledamot
	Camilla Gäaw	Ledamot
	Emelie Lök	Ledamot
	Jan Olsson	Suppleant
	Roland Backlund	Suppleant
	Göte Karlström	Suppleant

Göte Roman, inbjuden från viltspårkommittén

Anmält förhinder: inga

## 1. Sammanträdet öppnas

Ordförande öppnar mötet

## 2. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes

## 3. Val av justerare

Till justerare valdes Roland Backlund

## 4. Föregående mötesprotokoll

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.

## 5. Kassarapport

Kassören redogör för ekonomin. Kassarapporten godkänns av mötet.

## 6. Inkomna skrivelser/svar



# SVENSKA BEAGLEKLUBBEN

Associerad med Svenska Kennelklubben

880	2025-01-17	Ewa Widstrand	Utökat rasregister
881	2025-01-21	SKK	Oacceptabelt beteende
882	2025-01-24	SKK	Information inför KF
883	2025-01-29	Malin Edvardsson Blom	Ansökan om Bruksavelspris
884	2025-01-29	SKK Jakthundskommitten	SKK nya varg/rovdjurspolicy
885	2025-01-30	SKK Jakthundskommitten	Jaktgalan-nominera till årets eldsjäl
886	2025-01-31	John Berg	Ansökan om utökat rasregister
887	2025-02-05	SKK Uppfödarkommitten	Icke hänvisning
888	2025-02-08	Cecilia Sjölund, Skällande fågelhundar	Motion till KF
889	2025-02-10	SKK Boa Åkerlind	Revidering av regler för freestyle
890	2025-02-12	Hallands kennelklubb	Inbjudan till Tvååker 2026
891	2025-02-13	SKK Jakthundskommitten	Protokollsutdrag JhK 1-2025
892	2025-02-17	SKK Avelskommitten	Inbjudan helkurs för avelsfunktionärer 10-11 maj
893	2025-02-18	SKK Annika Sjöblom	Uppdatering av styrelse 2025 och tips om SKK funktionär
894	2025-02-19	Micael Algotsson	Ansökan om unghundspris
895	2025-02-19	SKK Jakthundskommitten	Inbjudan till webinarium om SKK Start viltspår
896	2025-02-20	SKK Helena Siren	Meddelande om hänvisningsstopp
897	2025-02-21	SKK Jakthundskommitten	Dispenser under löshundsperioden
898	2025-02-22	Alemarkens	Ansökan om riksdiplo
899	2025-02-23	SKK	Dispenser under löshundsperioden
900	2025-02-25	SKK Avelskommitten	Helkurs för avelsfunktionärer 10-11 maj
901	2025-02-25	Emelie	Protokoll utställningskommitten
902	2025-02-25	Emelie	Förslag på bidrag
903	2025-02-27	Hallands kennelklubb	Rasspecial 2027 i Tvååker

## 7. AU-ärenden

Inga Au ärenden

## 8. JPK-ärenden

Trackerlicens för domare – kontakt med Tracker ska ske i början på mars.

Regelrevidering – fysiskt möte i Linköping, alla rasklubbar som det berör, Beagle, Basset, Drever och ADB.

Drevprovsvksamheten är snart i hamn, några prov kvar.

Viktigt att klubbarna svarar omgående på fel i jaktprovprotokoll så att revidering kan ske.



# SVENSKA BEAGLEKLUBBEN

Associerad med Svenska Kennelklubben

## 9. ViltK-ärenden

Viltspårsmöte 24/2, där utformades en viltspårkommitté med Göte Roman som viltspåransvarig och sammankallande. Ingalill Håkansson, Jens Yhrefors, Katarina Hedman och Andreas Örnehog ingår i kommittén.

Mötet **beslutar** att adjungera Göte Roman till styrelsen till BF 2026.

SKK start viltspår ska vara igång 1/7 2025. Utbildning kommer att ske under våren. 11 mars och 19 mars kommer det att vara ett möte om SKK start.

Regelrevideringsarbetet pågår. Förslag är inlämnade.

## 10. UtsK-ärenden

Hade möte i början på februari.

Domarkonferensen 2031 - svar väntas från Dreverklubben.

Revidering av RAS pågår.

Revidering av championatregler pågår.

Regler för årets utställningshund ska uppdateras, de gamla reglerna ligger på hemsidan.

Det har kommit in ett förslag angående bidrag till klubbarna för hyra av digital utrustning.

Mötet **beslutar** att skjuta fram frågan till nästa möte för att hinna samla mer information.

Sydsvenska har kontaktat Hallands kennelklubb om att ha en rasklubbsutställning i samband med Tvååkersutställningen 2026.

## 11. AK-ärenden

Möte 11 feb. Diskussioner kring RAS.

V15 måste arbetet från jaktprovskommittén och utställningskommittén ha kommit in.

Material från AK inskickat till tidningen.

Info om Lafora och MLS resultat.

Avelskommittémöte 10-11 maj.

## 12. RedK-ärenden

Viltspårkommittén ska presentera sig i Beagle nr 2. Katarina sprider informationen till



# SVENSKA BEAGLEKLUBBEN

Associerad med Svenska Kennelklubben

hela kommittén.

Påminnelse om att ansöka om diplom och priser innan 31 mars. Hemsida och Facebook.

## 13. Årshjul kalender tidningen BEAGLE (arbetsgrupp)

Micael, Folke, Camilla, Emelie, Roland, Göte R, Leif bildar en arbetsgrupp.

## 14. Ekonomi gällande NordM (Bilaga 1–4)

Mötet **beslutar** att rösta för ett nytt regelverk men med samma ekonomi som tidigare.

## 15. Kommande Viltspårs arrangemang

Skickas vidare till viltspårskommittén.

Vänskapskampen går i Norge i år, lag måste utses.

## 16. Beslut från tidigare BCS möte

Protokoll 2–2024, Statuter för, samt utdelning av förtjänsttecken mm. Elisabeth sammankallande, Folke, Emelie. Arbetet skall påbörjas så att det är klart inför BF 2026  
Protokoll 2–2024 Stadgar – pausad pga. SKK ska ta fram mallar.

## 17. Övriga frågor

Motion till KF från Skällande fågelhundsklubben ang. vinnartitlar vid olika SM. Mötet **beslutar** att ställa sig bakom motionen.

Brev har inkommit angående om LA's hemsidor kan ligga under SBIK's hemsida men med egna inloggningar. Bra förslag, men tyvärr är det inte möjligt i nuläget.

## 18. Nästa möte

20 mars torsdag, 19.30.

## 19. Sammanträdet avslutas

Mötet avslutas